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§ 6  
Interpellation om effekterna av lokala dubbdäcksförbud 
(nr 2015:74) 
Dnr 107-2016/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Arkelsten (M) har ställt en interpellation om effekterna av 

lokala dubbdäcksförbud. Kommunfullmäktige beslutade den 25 

januari 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Arkelsten, borgarrådet Helldén, Rickard 

Wall och Bawer Kevir. 

 

 

§ 7  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 1 till 34 för 

år 2016. 

 

 

§ 8  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

Nr 2016:35 av Sara Jendi Linder (M) om barngruppernas 

storlek. RIV 

Dnr 107-604/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 
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§ 9  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkt 76 – 81 på 

föredragningslistan före punkt 42. 

 

 

§ 10  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:36 av Martin Westmont (SD) om åtgärder mot 

hatbrotten som drabbar HBT-personer i förorten. RIX 

Dnr 107-656/2016 

2. Nr 2016:37 av Johan Nilsson (M) om Älvsjö som en del av 

Stockholms tillväxtmotor. RI 

Dnr 107-665/2016 

3. Nr 2016:38 av Sofia Modigh (KD) om avslag och 

överklaganden på ansökningar om äldreboende. RVIII 

Dnr 107-681/2016 

4. Nr 2016:39 av Bo Sundin (M) om elitidrottsarenor. RIII 

Dnr 107-685/2016 

5. Nr 2016:40 av Joakim Larsson (M) om Stockholmshusens 

hyresnivå. RI 

Dnr 107-689/2016 

6. Nr 2016:41 av Joakim Larsson (M) om Tekniska 

nämndhuset. RI 

Dnr 107-690/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 11  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Johanna Sjö (M) ställer en fråga om upphandling av SFI. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan. 

 


